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Fråga till socialnämndens ordförande, Iosif 

Karambotis  
Majoriteten av våra etniska föreningar i kommunen gör ett mycket gott arbete och på så sätt är med och 

bidrar till en mer välfungerande integration. Senaste tidens debatt om ett par icke-demokratiska 

föreningar riskerar att kasta skugga över det enormt goda arbete som utförs av övriga etniska föreningar. 

Det är viktigt att kommunen står upp för de goda krafter som verkar för ett mer inkluderande samhälle. 

 

Med ovanstående förklaring ställer jag följande fråga: 

Kommer du att göra allt som står i din makt för att bevara stödet till etniska 

föreningar i kommunen och inte låta populistiska förslag resultera i kollektiv 

bestraffning?  

 

Shervin Ahmadzadeh (L)  

Ledamot KF 

 

 

 


